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           HESLO PRO TENTO ROK : MIRACLES THROUGH SERVICE  - SLUŽBAMI K ZÁZRAKŮM 
 

           Milá Lví rodino! 
 
Prosinec začal  neobvykle krásně.  
Velice mě potěšilo, že LC České Budějovice  ofici-
álně po reaktivaci obnovil svoji klubovou činnost.  

 
  DG Jana Flanderová, RCh ČR s členy LC České Budějovice 
 
Pánové v čele s prezidentem Petrem Jarošem se do 
všeho pustili  opravdu s vervou. 2. 12. 2008 měli řád-
nou schůzku, které jsem se zúčastnila společně s reg. 
chairmanem Janem Haraštou a  PDG Martinem Har-
tem. Projednali plán činnosti,  finanční rozpočet,  mož-
nosti úzké spolupráce s rakouskými kluby, s nimiž 
v minulosti  i nyní  živě komunikují. Mne osobně nejví-
ce potěšilo, že Budějovičtí  si dali konkrétní cíle, které 
mohou  zvládnout, nejdou do rizika, ale chtějí lionsky 
žít společně s ostatními kluby, přivítat je na svých ak-
cích a opačně mají zájem podpořit  akce  jejich. Vel-
kým přínosem je přátelská pomoc, kterou  nabídli  
táborští kolegové, kteří mají všechny své  akce zdo-
kumentované do posledního detailu. Nabídli budějovic-
kým  pomoc formou předání  svých zkušeností.  Tato  
velkorysá nabídka bezproblémového využítí  know how  
LC Tábor platí i pro ostatní kluby, tak se ozvěte, ať 
máte vše snažší a můžete si uspořádat další akci  jen 
tak pro radost. 
 
3.12.2008 sváteční den  handicapovaných.   
Již po čtrnácté  se uskutečnil ve Španělském sále 
Pražského hradu slavnostní koncert. Pozvání obdr-

žely kluby Plzeň City za dlouholetou úspěšnou pomoc 
Tyfloservisu a LC Plzeň Bohemia za uspořádání jedi-
nečného koncertu  při příležitosti Světového dne zraku. 
Prezident  SONS Josef Stiborský a paní hraběnka Ma-
thilda Nostitzová, čestná předsedkyně rady SONS  
zdraví všechny liony a děkují za  pomoc, kterou se 
zrakově postiženým dostává od mnoha dalších klubů 
v celé republice.  

 
Hraběnka Mathilda Nostitzová(dáma s květinou), DG Jana      

Flanderová a členky LC Plzeň Bohemia 
 

5.12.2008  začalo  veliké  lionské  čertí rojení a 
mikulášské nadílky. Většina klubů se postarala o své 
svěřence ve stacionářích, dětských domovech,  ne-
mocnicích a  spolcích pro handicapované. Radost měli 
nejen  obdarovaní a řádně  čertem vyšupaní, ale pře-
devším LVI a LVICE. Andělové s hvědičkou na čele byli  
útočištěm, všech co měli hříchy. Uvolňuje se předvá-
noční nálada a  milé oslavy  proběhly i v mnoha klu-
bech nejen konzumací jídel a sladkostí, ale i 
sportovním vyžitím v bowlingu. 

 
    ZCh Jana Kovářová jako „krásný anděl“ a pokladník  
        distriktu Zdeňka Kolářová jako „hodný čert“ 
          pro děti  připravily mikulášskou nadílku 
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   7. ročník žákovské ligy v goalballu – hráči a jejich vedení 
 

Školy pro zrakově postižené měly v Plzni  5.-7.12. 
2008 tradiční  7. ročník žákovské ligy goalballu. 
Český svaz  zrakově postižených sportovců  má velké 
zásluhy na rozvoji těchto soutěží a my bychom je měli 
co nejvíce podpořit. Tato jediná kolektivní  míčová  hra 
pro nevidomé je úžasně populární a  je fantastické 
vidět, s jakým zápalem  všichni hrají.  Naši čeští re-
prezentanti  jsou velkým želízkem v evropském 
turnaji, který bude  na jaře v Budapešti. Podle 
podmínek budeme mít dvě družstva – české a sloven-
ské nebo jedno, které bude reprezentovat  celý di-
strikt. Brzy se budete moci seznámit s pravidly a 
budete vítanými nejen hosty i aktivními spolupracovní-
ky. 
 
Vánoční čas již nastal a s ním předvánoční trhy  
pod rozsvícenými vánočními stromy jsou kouzlem na-
šich měst a téměř všude, kde sídlí lioni jsou také již 
známá místa, kde LVI prodávají výtečný svařák nebo  
jedinečný punč. Je to krásná tradice a stále je o tuto 
vnitřní posilu větší zájem a je  vynikající propagací  lví 
činnosti. Dá to velkou starost připravit se na chladné 
období, mít opravdu dobré víno a hlavně náladu, která 
trvá potom až do vánoc. Musím přiznat, že tradice na 
Slovensku je velice silná, zejména bratislavští lvi a 
lvice mají vinný  kalendář zaplněn od počátku prosince 
až   do Silvestra.  Pokud nahlédneme do pořadí důleži-
tosti akcí  v klubech – víno vede, je z něj obecně nej-
větší finanční prospěch,  největší zábava se 
spoluobčany (po odečtení  vkladových starostí)  a dob-
rý pocit v předvánoční atmosféře. 

 
    Příjemná vánoční atmosféra panuje při prodeji lionského 
svařeného vína nebo punče – Česťa Koželuha LC Plzeň city 

 

V adventním čase ještě probíhaly  krásné koncer-
ty. Obdivuji  LC Praha Strahov San Georgio, který spo-
lečně s LC Praha první , uspořádal tradiční vánoční 
koncert v Deylově konzervatoři  16. 12.2008.  
Z doslechu vím, že  byl  překrásný, nemohla jsem se 
ho bohužel  zúčastnit.  
 
 
Vážení přátele,  vánoce se přiblížily, všichni má-
me k sobě blíže a já Vám chci popřát  jejich klid-
né prožití v lásce a pohodě.  Přeji Vám všem 
úspěšné vykročení do Nového roku 2009, zdraví, 
štěstí a spokojenost nejen jménem svým, ale za 
všechny členy Rady PASTGUVERNÉRŮ, členy ka-
binetu DISTRIKTU 122 a sekretariátu distriktu 
v Rychnově n.Kn..  
 
Zvláštní pozdrav předávám  rovněž od AL BRANDELA 
a jeho milé manželky MAUREEN, který  svým dopi-
sem děkuje za všechny zázraky, které jste svými služ-
bami poskytli  našim spoluobčanům a celé společnosti. 
Jste  již nedílnou součástí  naší moderní společnosti a 
také její viditelnou a  uznávanou oporou. Dopis  ALA 
BRANDELA s přáním všeho nejlepšího do  nového 
roku 2009 obdrželi všichni prezidenti klubů, vě-
nujte mu pozornost,  je opravdu ze srdce. 
 
Také MIKE BUTLER,  nejbližší spolupracovník  
našeho mezinárodního prezidenta, vedoucí  GMT  
(Global Membership Team) a  PDG TIBOR BUČEK, 
který je členem toho  vybraného týmu s působností 
pro střední a východní Evropu, Vás srdečně zdraví  
v těchto dnech a  přejí pohodu a  úspěšný lví rok. Po-
zdravy přicházejí také od guvernérů východní Evropy,  
kteří se snaží stejně jako my o další lionské úspěchy a 
šíření lionských myšlenek. 
 
Novoroční přání přichází z mnoha stran, od rotariánů, 
od Stonožky, od sponzorů i od námi obdarovávaných.   
Guvernéři našich sousedních distriktů se těší  již na 
setkání v novém roce  2009  a stejně tak lví kluby, 
které se staly Vašimi opěrnými body v lionském životě.  
 

 
    

Ještě jednou krásné  bílé vánoce 
a šťastný Nový rok ! 

 
 
                 Vaše Jana Flanderová 


